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Fråga angående effektiviseringar 

Frågan 
Vi från S-gruppen i nämnden har tagit del av uttalanden från nämndens ordförande kring 
att verksamheten inte har sparkrav men att förvaltningen i stället ska genomföra 
effektiviseringar. Med bakgrund mot detta vill jag ställa följande skriftlig fråga:  
 
Vad är den egentliga skillnaden mellan effektiviseringar och besparingar och hur skiljer 
sig konsekvenserna av dessa för de brukare som tar del av de insatser som förvaltningen 
beslutar om? 
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